



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL TAS-HEELAT JORDAN SPECIALIZED FINANCING Date: 26-03-2025 11:10:05 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التسهيلات الأردنية للتمويل المتخصص التاريخ: AM 11:10:05 2025-03-26 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of AL TAS-HEELAT JORDAN SPECIALIZED FINANCING cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:20 on 27-04-2025 at online - zoom application to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة التسهيلات الأردنية للتمويل المتخصص دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2025-04-27 الساعة 11:20 في من خلال وسائل التواصل المرئي والالكتروني - زووم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p><b>Subject:</b></p>	<p><b>الموضوع:</b></p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في دعوة للاجتماع)</p>
<p>:suggested amendments Amending some additional clauses of the company's articles of association and bylaws, in line with the provisions of the Finance Companies Law and its amendments, at the request of the Central Bank of Jordan, as follows: 1. Adding information about the company's founders to the articles of association and bylaws. 2. Amending objective No. (10) of the articles of association and bylaws, "Issuing guarantees to subsidiaries from banks, regardless of their amount," to read: "Obtaining guarantees from banks, regardless of their amount." 3. Amending Article No. (2) of the articles of association and bylaws, "The company's headquarters is Amman. The company has the right to open branches inside and outside the Hashemite Kingdom of Jordan, subject to the requirements and provisions of the law," to read: "The company's headquarters is Amman. The company has the right to open branches inside and outside the Hashemite Kingdom of Jordan, subject to the requirements and provisions of the relevant legislation."</p>	<p>لتعديل بعض بنود عقد التأسيس والنظام الأساسي الإضافية للشركة انسجاماً مع أحكام نظام شركات التمويل وتعديلاته بناءً على طلب البنك المركزي الاردني وكما يلي: 1- اضافة معلومات مؤسسي الشركة على وثيقتي عقد التأسيس والنظام الأساسي. 2- تعديل غاية رقم (10) ضمن وثيقتي عقد التأسيس والنظام الأساسي "اصدار الكفالات لصالح الشركات التابعة من البنوك بالغلما بلغت" لتصبح: " الحصول على الكفالات من البنوك بالغلما بلغت" 3- تعديل المادة رقم (2) ضمن وثيقتي عقد التأسيس والنظام الأساسي " مركز الشركة -عمان ويحق للشركة فتح فروع لها داخل المملكة الاردنية الهاشمية وخارجها ضمن متطلبات وأحكام القانون" لتصبح: " مركز الشركة -عمان ويحق للشركة فتح فروع لها داخل المملكة الاردنية الهاشمية وخارجها ضمن متطلبات وأحكام التشريعات ذات العلاقة"</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rasha Damesy</p>



User Name: Rasha Damesy	
-------------------------	--